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Idrija 

 

Poročilo o delu - september 2011 

Na sestanku sindikalnih zaupnikov v mesecu septembru je bilo največ govora o povišanju plač, ki je 
bilo doseženo na pogajanjih. V nekaterih podjetjih so to naredili že prej, prav tako je določeno  
minimalno izplačilo regresa za dopust. 

Sindikalni zaupniki so  razpravljali tudi o težavah s katerimi se srečujejo v podjetju, tako s strani 
članstva kot tudi nadrejenih. 

Razpravljali smo tudi  o pomoči članoma sindikata, ki sta ob požaru  stanovanjske hiše ostala brez 
vsega. Prispevali pa smo tudi   za delavce Karoserije na Štajerskem. 
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